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قضاییه موضوع  قوه  قضاییه گفت:  قوه  رئیس 
را  المال  بیت  اموال  قاچاق کالا  و  با  مبارزه  فرایند 
تا حصول نتیجه پیگیری می کند و اگر هم دیگر 
شخصاً  را  کار  نکنند  را  لازم  همراهی  ها   دستگاه 

دنبال می کنم.
مرکز  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
المسلمین  و  الاسلام  حجت  قضائیه،  قوه  رسانه 
ساعته  سه  تخصصی  نشست  در  اژه ای  محسنی 
فرایند  مبارزه  مشکلات  و  وضعیت  بررسی  برای 
تملیکی  اموال  به  مربوط  مسائل  و  کالا  قاچاق  با 
از  گذشته  میدانی  هفته  بازدید  متعاقب  که 
استان  تملیکی  اموال  سازمان  مرکزی  انبار 
اهداف  از  یکی  اظهار  داشت:  شد،  برگزار  تهران 
حاضر  حال  و  اخیر  سالهای  در  دشمن  اصلی 
بر  مضاعف  فشارهای  و  تحریم های  ظالمانه  با 
اقتصاد و معیشت ملت ایران آن بوده که مردم را 
فلج کند که  به زعم خودش در زندگی  و   خسته 

به فضل خدا نتوانسته و نخواهد توانست. 
اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
سازمان  تشکیل  به  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس 
جمع آوری و فروش اموال تملیکی در سال ۱۳۷۰ 
ارز  و  کالا  قاچاق  با  ستادمبارزه  قانون  تصویب  و 
چطور  شرایط  این  با  کرد:  اظهار   ۱۳۹۲ سال  در 
اموال  فروش  و  آوری  می توان گفت سازمان جمع 
هیچگونه  قانون  این  تصویب  هنگام  در  تملیکی 
آوری  جمع  مسئولیت  پذیرش  برای  لازم  آمادگی 

و فروش اموال تملیکی نداشته است؟
از  که  شرایطی  در  افزود:  قضاییه  قوه  رئیس 
یک سو سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 
اعلام کرده سازمان تعزیرات برای ۲ هزار پرونده و 
دادگستری برای ۵۷۱ پرونده اموال تملیکی حکم 
و  تعزیرات حکومتی  دیگر  از سوی  و  نکرده  صادر 
ندارند،  قبول  را  آمار  این  که  گفته اند  دادگستری 

باید اشکال کار را پیدا کرد.
که  عمده  مشکلات  از  یکی  عدلیه  رئیس 
آمارهای  را  دارد  وجود  کارها  فرآیند  و  روال  در 
غیردقیق عنوان کرد و گفت: به عنوان مثال وقتی 
پرسیده می شود که چرا اطلاعات درج شده بر روی 
کالا  آن  واقعی  مشخصات  با  شده  دپو  کالای  این 
مطابقت ندارد، این پاسخ شنیده می شود که کاشف 
یا ضابط از همان ابتدا کالا را به این ترتیب و با این 
کدها به ما تحویل داده است و در مقابل کاشف هم 

اظهارات دیگری دارد.
با  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
قوه  در  خود  عملکرد  از  دفاع  قصد  ما  اینکه  بیان 
قضاییه را نداریم بلکه به دنبال رفع اشکالات موجود 
در روند اقدامات سازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی هستیم، تاکید کرد: قطعاً در شرایط موجود 
کالا  قاچاق  با  می توان  کنونی  میزان  از  بیش  نیز 
مبارزه کرد و قطعاً می توان اموال جمع آوری شده 
را در شرایط بهتری نگهداری و سریع تر برای آنها 

تعیین تکلیف کرد.
مسئولان  اینکه  بیان  با  قضا  دستگاه  رئیس 
اموال  انبارهای  از  بازدید  صرف  به  نباید  مربوطه 
اکتفا  آنها  از وضعیت های  و گزارش دادن  تملیکی 
کنند، گفت: نتیجه این بازدیدها و گزارش دادن ها 
به دنیال طح مساله و  نباید  باشد  نو  اتفاقاتی  باید 

مشکل بود باید برای حل مشکل اقدام کرد.
رئیس عدلیه افزود: بلافاصله بعد از بازدید روز 
جمعه ما از یکی از انبارهای سازمان اموال تملیکی 
این  مسئول  جمهور  رئیس  اول  معاون  تهران،  در 
حوزه در دولت شد و وزیر اقتصاد هم به میدان آمد.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
تعیین  عدم  موضوع  در  قضاییه  قوه  اینکه  بیان  با 
تملیکی،  اموال  سازمان  شده  دپو  کالاهای  تکلیف 
موجود  رفع مشکلات  برای  پیگیری ها  و  بررسی ها 
را از خود شروع کرده است، گفت: ما به این نکته 
اذعان داریم که به دلایل مختلف مثل کمبود نیرو 
از  بخشی  به  ضابط،  غیردقیق  عملکرد  یا  قاضی  و 
پرونده های این کالاها رسیدگی نشده و بازرسی کل 
این  در  شده  سپرده  وظایف  تمامی  به  هم  کشور 

زمینه عمل نکرده است.

کرد  بررسی  باید  افزود:  قضاییه  قوه  رئیس 
که از چه طریقی آثار سوء میلیاردها تومان کالای 
قاچاقی که از کشور خارج یا به کشور وارد می شوند 
را  می زنند  لطمه  ما  داخلی  تولید  و  اشتغال  به  و 

برطرف کنیم.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
قاچاق  به  مربوط  قوانین  برخی  نقص  به  اشاره  با 
کالا و ارز گفت: در قانون آمده که برخی کالاهای 
تملیکی حتماً  اموال  سازمان جمع آوری و فروش 
داخل  در  آنها  فروش  اجازه  و  شوند  صادرات  باید 
کشور داده نشده است؛ این نکته هم آمده که حتماً 
از فرد صادرکننده کالا تضمین لازم از دو تا چهار 
برابر ارزش کالا گرفته شود. حال سوال اینجاست 
که اصلًا امکان صادرات کالاهایی که در شرایط بد 
نگهداری شده و زیر باران زنگ زده اند وجود دارد و 
آیا در چنین شرایطی کسی حاضر می شود تضمین 

دو تا چهار برابری بدهد و آن را صادر کند؟
رئیس قوه قضاییه با اشاره به مشکلات مربوط 
شده  کشف  و  ضبط  قاچاق  کالاهای  صادرات  به 
اگر معتقد  ارز  و  قاچاق کالا  با  گفت: ستاد مبارزه 
است قانون در این زمینه دچار نقص است، باید یک 
بار هم که شده در صدد اصلاح آن بربیاید و اعلام 

کند که این قانون قابل اجرا نیست.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
همچنین از حاضران در جلسه خواست که هر کدام 
از آنها تا کنون از انبارهای گمرکات و سازمان اموال 
نزدیک  از  و  بروند  حتماً  نکرده اند  بازدید  تملیکی 

وضعیت این انبار را مشاهده و بررسی کنند.
رئیس دستگاه قضا افزود: وضعیت این انبارها 
آنقدر نابسمان و بهم ریخته است که هیچ بهانه ای 
اعتبار  و  بودجه  نداشتن  و  ساختار  نبود  مانند 
کار  دلسوزانه  بخواهیم  اگر  و  نیست  توجیه پذیر 
آنها  می توان  بهتر  موجود  امکانات  همین  با  کنیم 

را اداره کرد.
وی در ادامه به ارائه دستورات و پیشنهاداتی 
اموال تملیکی و تعیین  انبارهای  جهت ساماندهی 
تکلیف کالاهای آن پرداخت و در نخستین پیشنهاد 
از رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز خواست 
که در اجرای قانون مبارزه با قاچاق جلسات ستاد 
و  پیگیری  منظور  به  را  قاچاق  با  مبارزه  مرکزی 
تصمیم گیری درباره چند موضوع اولویت دار و فوری 

را تشکیل دهد.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای یکی 
از این مسائل را تصمیم گیری درباره اموالی دانست 
باید  قانون  و طبق  آنها حکم صادر شده  برای  که 

صادر شوند اما غیر قابل صادرات هستند.
را  دیگر  موضوع  قضا  دستگاه  رئیس 
اموالی همچون  درباره  مربوطه  ستاد  تصمیم گیری 
یا  ترخیص  قابل  که  دانست  لوکس  ماشین های 
فروش در داخل نیستند و امکان صادرات آنها نیز 

وجود ندارد.
ممنوعه  و  قاچاق  کالاهای  امحای  درباره  وی 
و کالاهای فسادپذیر، گفت: کالاهایی که قاچاق و 
ممنوع هستند و یا فاسد شده اند و یا آنکه قبل از 
باید  اما  امحا شوند،  باید  بوده اند  فاسد  ورود حتی 
بررسی شود که اینها در کجا، با چه شرایطی و با 

چه روش کم هزینه ای باید امحا شوند.
به  اژه ای  والمسلمین محسنی  الاسلام  حجت 
مشکلات کاشفان و ضابطان هم اشاره کرد و گفت 
که برخی مشکلات مربوط به حوزه اجراست و نیاز 
به اصلاح قانون هم ندارد و از ستاد مرکزی مبارزه 
با قاچاق خواست که با رفع این مشکلات و ایرادات 
و مشخص  روشن  را  کاشفان  و  ضابطان  کار  نحوه 

کنند.
از موضوعات را طولانی شدن  وی یکی دیگر 
زمان تصمیم گیری درباره کالاها از سوی تعزیرات 
و دستگاه قضایی عنوان کرد و گفت: ستاد مرکزی 
است  نیاز  اگر  که  کند  بررسی  قاچاق  با  مبارزه 
سریعتر  تا  کنیم  تعیین  سیار  قاضی  با  شعبه ای 

درباره کالاهای دپو شده تصمیم گیری کند.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
نداشته  قانونی  منع  و  اجازه دهد  قانون  اگر  افزود: 
اکنون یک  اگر  دارد که  آمادگی وجود  این  باشیم 
حاکم شرع درباره تعیین تکلیف کالاها رای می دهد 
حداقل در مناطق حساس مانند انبارهای بندری دو 

یا سه حاکم شرع در انبارها مستقر کنیم.
رئیس دستگاه قضا ادامه داد: ما این آمادگی 
تکلیف  تعیین  در  تسریع  برای  که  داریم  هم  را 
بیشتری  امکانات  و  بودجه  توان  حد  در  پرونده ها 
بازنشسته و همکاران  از قضات،  اختصاص دهیم و 
خودمان در خارج از وقت اداری هم در این زمینه 

کمک بگیریم تا کارها بر زمین نماند.
وی از نمایندگان قوه قضاییه در سازمان اموال 
با  مبارزه  ستاد  کمک  با  که  خواست  هم  تملیکی 
قاچاق کالا مشکلات حقوقی و قضایی را تحلیل و 
ارزیابی کنند و راهکارهای جلوگیری از تکرار آنها 

را ارائه دهند.
به  اژه ای  والمسلمین محسنی  الاسلام  حجت 
با  و  اشاره کرد  نیز  قاچاق  کالاهای  انتقال  موضوع 
کالاها  این  انتقال  نحوه  کردن  توصیف  نامناسب 
همچنین  و  قاچاق  با  مبارزه  ستاد  مسئولان  از 
نمایندگان قوه قضائیه در سازمان تملیکی خواست 

که راه های بهبود این روند را بررسی کنند.
رئیس دستگاه قضا ادامه داد: انتقال کالاها از 
خوبی  وضعیت  گمرکات  یا  کالا  صاحب  انبارهای 
و  می شوند  مفقود  اقلام  و  کالاها  برخی  و  ندارد 
به کالای دیگر  نیز  برخی  و  برخی آسیب می بیند 
تبدیل می شود که این شرایط غیرقابل قبول است 

و باید سامان یابد.
رئیس قوه قضائیه، رئیس سازمان بازرسی کل 
کشور را نیز مأمور کرد تا با بررسی دقیق وظایف 
مرتکب  که  دستگاه هایی  دستگاه ها،  همه  قانونی 
ترک فعل شده و به وظایف خود به درستی عمل 
نکرده اند را شناسایی کند و از او خواست این کار را 

از قوه قضائیه آغاز کند.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
افزود: اگر دستگاهی در انجام وظایف خود کوتاهی 
اعلام و تذکر داده شده  او  به  باید  یا قصور داشته 
لزوم دستگاه  و در صورت  توضیح خواسته شود  و 
و  کنید  معرفی  قضاییه  قوه  و  دولت  به  خاطی 

رونوشتی از آن را به من بدهید تا پیگیری نمایم.
اختلافات  موضوع  به  قضا  دستگاه  رئیس 

تملیکی  اموال  سازمان  و  قضایی  مراجع  آماری، 
نیز اشاره کرد و از نمایندگان دستگاه قضا در این 
سازمان خواست که با علت یابی این مسئله و بررسی 

پرونده ها اشکالات و اختلافات را برطرف کند.
وی درباره کالاهای فسادپذیر هم به مسئولان 
کالاهای  داد:  تذکر  تملیکی  اموال  سازمان 
قانونی  مجوزهای  طبق  بلافاصله  را  سریع الفساد 
بعداً  که  مواردی  درباره  و  کنند  تکلیف  تعیین 
حال  در  و  دارند  انقضاء  تاریخ  می شوند  مشخص 
قوه  نمایندگان  به  فوراً  را  موضوع  هستند  تخریب 
آنها  درباره  تا  دهند  اطلاعات  تعزیرات  و  قضاییه 

تصمیم گیری شود.
اژه ای  محسنی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
مثل  اجناس  و  کالاها  برخی  کرد:  نشان  خاطر 
خودروها یا موتورسیکلت ها فاسدشدنی نیستند اما 
نگهداری طولانی مدت در  به دلیل  زمان  به مرور 
فضای نامناسب آسیب می بینند که سازمان اموال 
تملیکی باید تا صدور حکم قطعی و تعیین تکلیف 
آنها شرایط مناسبی برای نگهداری این کالاها ایجاد 

نماید.
اموال  سازمان  کرد:  تأکید  قضائیه  قوه  رئیس 
ساختاری  مشکلات  شدن  حل  زمان  تا  تملیکی 
به  درست  برنامه ریزی  یک  با  می تواند  اعتباری  و 

وضعیت کالاها نظم دهد.
رئیس  مویدی  علی  نشست  این  در  همچنین 
ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز ضمن قدردانی از 
ورود موثر و هدفمند رئیس قوه قضاییه به موضوع 
دپو  کالاهای  تکلیف  تعیین  و  نگهداری  وضعیت 
شده در سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 
ستاد  در  ما  همیشگی  خواسته های  از  یکی  گفت: 
دادن  اهمیت  ارز،  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  مرکزی 
مسئولان نظام به مقوله جمع آوری و فروش اموال 

تملیکی بوده است.
وی با اشاره به تصویب قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز در سال ۹۲ گفت: متاسفانه قبل از آنکه 
بسترسازی های لازم صورت بگیرد و شرایط مناسب 
تملیکی  اموال  فروش  و  آوری  جمع  سازمان  در 

ایجاد شود، وظایف آن در سال ۹۲ ابلاغ شد.
رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز با بیان 
تملیکی در شرایطی در سال  اموال  اینکه سازمان 
۹۴ کالاهای قاچاق را از گمرک تحویل گرفت که 
را  کالاها  این  نگهداری  شرایط  و  ابزارها  امکانات، 
و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  ستاد  در  ما  گفت:  نداشت 
ارز کالاها را کشف و در نقطه ای مستقر می کنیم 
و شاهد به هدر رفتن سرمایه ملت هستیم و همه 
این ها در شرایطی است که همه در این چند سال 

تماشاچی بودند.
رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز با بیان 
کالاهای  از  نگهداری  زمینه  در  ستاد  این  اینکه 
سایر  گفت:  است  نکرده  کوتاهی  هیچگونه  قاچاق 
دستگاه های مسئول از جمله وزارت اقتصاد در ادوار 

گذشته در این زمینه کوتاهی کرده اند.
نگهداری و دپوی  اینکه گره کور  بیان  با  وی 
نامناسب اموال تملیکی در دست وزیر اقتصاد است، 
نظر  زیر  تملیکی  اموال  سازمان  و  گمرک  افزود: 
وزرای  که  می شود  چگونه  و  است  اقتصاد  وزارت 
اقتصاد در سالیان گذشته فضا و امکانات لازم برای 

نگهداری این کالاها در نظر نگرفته اند.
هم  سابق  اقتصاد  وزیر  به  من  افزود:  مویدی 
 ۲۴ اگر  اما  نخوانده ام  اقتصاد  آنکه  وجود  با  گفتم 
بین  تکلیف  دهند  قرار  شما  جای  را  من  ساعت 
گمرک و سازمان اموال تملیکی را مشخص می کنم.

وی عنوان کرد: تا امروز حدود ۷ هزار و ۳۵۵ 
تکلیف  تعیین  بلاتکلیف،  کالاهای  تومان  میلیارد 
شده اند اما در قبال حجم کاری که وجود دارد کم 

بوده است.
رئیس ستاد قاچاق کالا و ارز اصلاح ساختار، 
موضوعی  را  سازمان  این  انسانی  نیروی  و  منابع 

ضروری و فوریت دار عنوان کرد.
وی گفت: بر اساس قانون باید اموال تملیکی با 
شرایطی صادر شوند و این از نظر ستاد مبارزه با قاچاق 

کالا شدنی نیست و با واقعیات سازگار نیست.

پلیس  آغاز طرح زمستانی  از  ناجا  راهور  پلیس  رئیس  جانشین 
بینی های  گفت: پیش  و  داد  خبر  آذر  اول  دوشنبه  روز  از  راهور 
به همین خاطر  پربارش است  و  از زمستانی سرد  هواشناسی حاکی 
تقریبا ۲۰ روز زودتر از زمان معمول، طرح زمستانی را آغاز می کنیم.
پیش بینی های  گفت:   باره  این  در  حسینی  تیمور  سید  سردار 
موجود از سوی سازمان هواشناسی حکایت از سالی سرد و پرباران در 
زمستان پیش رو دارد به همین خاطر تقریبا ۲۰ روز زودتر از زمان 

معمول، طرح زمستانی را آغاز می کنیم.
خوبی  بازخورد  و  نتیجه  طرح  این  اجرای  امیدوارم  افزود:  وی 
خوبی  خدمات  بتوانیم  و  باشد  داشته  مردم  آسایش  و  آرامش  برای 
را در زمستان در تمام محورهای ارتباطی به مردم ارائه دهیم. به هر 
حال وظیفه سنگینی بر دوش ماست و باید این وظیفه را به درستی 

انجام دهیم.
نهادهای  و  سازمان ها  مشکلات  از  یکی  اینکه  بیان  با  حسینی 
امدادی بحث اعتبارات است گفت: با مکاتباتی که با وزارت راه، وزارت 
کشور و همچنین دفتر معاون اول رئیس جمهور خواهیم داشت اعتبار 
مستقلی را برای طرح زمستانی پیگیر خواهیم شد. در طرح زمستانی 
باید سازمان ها و نهادها از بهترین تجهیزات و نیروهای خود استفاده 

کنند. همچنین اطلاعات دقیقی باید از سوی وزارت راه و پلیس راهور 
در خصوص جاده ها به مردم ارائه شود.

هر  در  آذر  اول  از  ناجا،  راهور  پلیس  رئیس  جانشین  گفته  به 
تردد  جاده ها  در  که  خودروهایی  تمامی  باید  هوایی  و  آب  شرایط 
می کنند زنجیر چرخ داشته باشند و این موضوع کنترل خواهد شد. 
رانندگان موظف اند در خودروی خود زنجیر چرخ داشته باشند، در غیر 

این صورت از ادامه مسیر جلوگیری می شود.
وی این را هم گفت که آمادگی سازمان ها، نهادها و پلیس نیز 
باید به گونه ای باشد که در هر شرایط آب و هوایی در صورت بروز 

مشکل بتوانند خانواده ها را پذیرا باشند.
اقتضائات  زمستان،  در  رانندگی  که  کرد  تاکید  همچنین  وی 
خاص و ویژه ای است؛ امیدوار هستیم دقت نظر رانندگان و هماهنگی 

و تلاش همه دستگاه ها سال کم حادثه ای داشته باشیم.
حسینی با اشاره به اینکه متاسفانه در زمستان سال گذشته بیش 
از ۲۵۰۰ نفر از هموطنان ما در محورهای مواصلاتی کشور جان خود 
را از دست داده اند؛ درباره وضعیت نقاط حادثه خیز جاده ای کشور نیز 
گفت:  ۵۲۰۰ نقطه حادثه خیز در شهرها و جاده ها داریم. آمارها نشان 
داده است که در شش ماهه اول سال ۴۴ درصد از تصادف ها در این 

نقاط حادثه خیز اتفاق افتاده است.
جانشین رئیس پلیس راهور ناجا در خاتمه خاطرنشان کرد که 
اگر عزم و اراده ملی شکل بگیرد؛ وزارت کشور در شهرها و وزارت راه 
و شهرسازی در جاده ها، ایمن سازی این نقاط را به عنوان یک اولویت 
جدی درنظر بگیرند می توانیم امیدوار باشیم که بیش از ۴۰ درصد از 

آمار جانباختگان تصادفات کاهش می یابد.

شهردار منطقه ۱۲ در جلسه ملاقات مردمیِ مسجد 
خاتم الانبیاء )صلی الله(:

مساجد، مرکزیت فعالیت محلات باید باشند
شهردار منطقه ۱۲ در اولین جلسه ملاقات 
)صلی الله(  خاتم الانبیاء  مسجد  در  که  مردمی 
در  محلات  فعالیت  مرکزیت  بر  شد،  برگزار 

مساجد تأکید کرد.
 به گزارش  امتیاز، جلسه ملاقات مردمی 
با  امیر یزدی، شهردار منطقه  و دیدار صمیمانه 
مردم منطقه به همراه حجت الاسلام والمسلمین 
مسجد  امام جماعت  تهرانی،  خلیلی   سیدمحمد 
مسجد  این  محل  در  )صلی الله(  خاتم الانبیاء 

برگزار شد.
حجت السلام  گزارش  این  اساس   بر 
والمسلمین خلیلی تهرانی، در خطبه های بین دو 
از برگزاری چنین نشستی  نماز، ضمن استقبال 
مردمی  ملاقات  نخستین  برنامه،  این  گفت: 
شهردار منطقه ۱۲ در مساجد است و ان شاءالله 
عزیزان ما در شهرداری منطقه آماده پاسخ گویی 
بود  نمازگزاران خواهند  به خواسته ها و سؤالات 
این  از  پر  با دست  بتوانند  امیدواریم همگی  که 

مسجد بیرون بروند.
امام  از  سپاس  با  سخنانی  طی  نیز   یزدی 
همه  و  شورایاری  امنا،  هیأت  مسجد،  جماعت 
کسانی که در برگزاری این جلسه تلاش کردند، 
فضای  در  برنامه هایی  چنین  اجرای  از  هدف 
مساجد را رساندن این پیام که مسؤولان، خادمان 
و گفت:  بیان کرد  آنها هستند،  از خود  و  مردم  
خدمت گزاری  توفیق  الهی،  لطف  به  که  امروز 
باید  که  جایی  اولین  کرده ایم،  پیدا  را  مردم  به 
است؛ چراکه مساجد  کنیم، مسجد  پیدا  حضور 
بزرگ ترین سرمایه اسلام، شیعه و انقلاب ماست.
مرکزیت یافتن  ضرورت  از  سپس   وی 
و  گفت  سخن  مساجد  در  محلات  فعالیت های 
در  )صلی الله(  اسلام  عظیم الشأن  پیغمبر  افزود: 
مشکلات  می پرداخت،  حکومت داری  به  مسجد 
مردم را می شنید و به آنها رسیدگی می کرد. ما 
اقتدا  )علیهم السلام(  اطهار  ائمه  و  ایشان  به  نیز 
می کنیم و تصمیم بر این است که ان شاءالله هر 
اقدامی در محلات به مرکزیت مساجد به انجام 
برسد. امیدواریم با استفاده از این فضای معنوی، 
به  و  ساماندهی  شهری،  حوزه  در  محلات  امور 

مشکلات مردم رسیدگی شود. 
 ۲86 آیه  به  اشاره  با  طهران  قلب   شهردار 
الَلهّ  یکَُلِّفُ  »لَا  می فرماید  که  بقره  مبارکه  سوره 
این  بر  من  یادآور شد: تلاش  وُسْعَهَا«،  إلَِاّ  نفَْسًا 
است که تا آنجا که در توان و حیطه اختیارات 
پاسخ  برای  است،  منطقه ۱۲  در شهرداری  من 
به خواسته های شهروندان منطقه به بهترین نحو 
می فرماید  خداوند  چنانچه  و  برسانم  انجام  به 
اندازه  به  مگر  نمی کند؛  تکلیف  را  هیچ کس  که 
و  حق تعالی  نظر  برکت  به  امیدوارم  توانایی اش، 
منطقه،  این  متدین  و  مؤمن  شهروندان  دعای 
بضاعت ما برای حل و فصل مسائل و مشکلات 
و  باشد  کافی  هستند،  ما  ولی نعمتان  که  مردم 

بتوانیم به انقلاب و نظام خدمت کنیم.
در  شهروندان  از  زیادی  تعداد  ادامه   در 
حوزه های مختلف شهری با شهردار منطقه دیدار 
و گفت وگو کردند و به خواسته های آنها رسیدگی 

شد.

روزانه ۱00 شهروند منطقه ۱9 مسافر 
اتوبوس زندگی می شوند

با    ۱۹ منطقه  در  زندگی  اتوبوس  خدمات 
تزریق روزانه ۱۰۰ دوز واکسن به شهروندان این 

منطقه مورد استقبال قرار گرفته است.
شهردار  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
منطقه با اشاره به استقرار این اتوبوس در راستای 
پویش »تهران دوباره جان می گیرد« در خیابان 
انقلاب تقاطع بازار احسانی گفت: این اتوبوس از 
ظرفیت روزانه ۱۰۰ دوز واکسن کرونا برخوردار 
است که مورد استقبال چشمگیر شهروندان قرار 
می گیرد و درهمین راستا نیز از ۲۴ مهر تاکنون 
بیش از ۲ هزار واکسن کرونا به متقاضیان تزریق 

شده است.
گروه  فعالانه  مشارکت  از  تقدیر  ضمن  او 
های دوام منطقه در اجرای طرح اتوبوس زندگی 
این  اعضای  از  نفر   ۳۰ به  نزدیک  کرد:  اظهار 
گروه ها طبق برنامه ریزی انجام شده روزانه در 
امر واکسیناسیون  اتوبوس ها مستقر شده و در 

شهروندان مشارکت می کنند. 
واکسیناسیون سوله  پایگاه  توکلی  گفته  به 
بحران بوستان بزرگ ولایت نیز که روزانه در سه 
است، حدود ۲ هزار  فعال  تا ساعت ۲۲  شیفت 

شهروند را واکسینه می کنند.
شهید  واکسیناسیون  پایگاه  در  همچنین 
بطور  روزانه  است  فعال   ۱6 ساعت  تا  که  کافی 
متوسط ۳۵۰ واکسن کرونا به مراجعه کنندگان 

تزریق می شود.

راحل پایانی سوله بحران مسعودیه در 
منطقه۱5

شهردار منطقه ۱۵ در بازدید از پروژه های 
سوله  تکمیل  در  تسریع  از  منطقه  این  عمرانی 

بحران محله مسعودیه خبر داد.
در  صباغ  مهدی  سید  امتیاز،  گزارش  به 
بازسازی  حال  در  بحران  سوله  پروژه  از  بازدید 
این محله گفت: ساخت این سوله در زمان های 
گذشته انجام ولی به دلیل تکمیل نبودن پروژه 
قابل استفاده نبود، از ابتدای امسال بازسازی این 
شده  خریداری  نیز  آن  انشعابات  و  آغاز  سوله 

است.
او افزود: این مجموعه در زمینی به مساحت 
بنای هزار و ۳۵۰  هزار و ۲۰۰ متر مربع و زیر 
مربع در دو طبقه با سازه فلزی به اجرا درآمده 

است.
مرحله  اینکه  به  اشاره  با  منطقه  شهردار 
داد:  ادامه  است،  شده  انجام  تاسیسات  انجام 
مناطق  عمرانی  سازمان  همکاری  با  پروژه  این 
شهرداری تهران اجرا شده و امیدواریم با تامین 
اعتبارات لازم، به زودی شاهد بهره برداری از آن 
باشیم. صباغ در پایان گفت: امیدواریم با ارتقای 
و  زندگی  کیفیت  بهبود  شاهد  خدماتی  سرانه 

رضایتمندی شهروندان منطقه باشیم.

  شهردار منطقه یک در جمع معتمدین محلات 
شمال تهران:

نهضت حل یک مشکل در هر محله 
اجرایی می شود

پشتوانه  به  یک  منطقه  شهری  مدیریت 
معتمدین محلات ۲۷ گانه شمال تهران، نهضت 
حل یک مشکل در هر محله را اجرایی می کند.

حاجوی  حمیدرضا  امتیاز،  گزارش  به 
با  صمیمانه  نشست  در  منطقه  این  شهردار 
حضور  با  که  تهران  شمال  محلات  معتمدین 
ده  نواحی  شهرداران  و  شهردار  معاونین  کلیه 
خبر  اعلام  ضمن  شد،  برگزار  منطقه  این  گانه 
فوق اظهار داشت: با بهره مندی از نقطه نظرات 
منطقه  متخصص  و  فرهیخته  محلی  معتمدین 
می  تلاش  ها  آن  با  نزدیک  تعامل  در  و  یک 
در  اندازی »نهضت حل یک مشکل  راه  با  شود 
هر محله«، موضوعات و معضلاتی که در اولویت 
بندی  زمان  با  و  احصاء  است،  محلات  در  اجرا 
مشخص، ضمن انطباق آن ها با قوانین شهرداری 
ارائه  به  نسبت  ای  بودجه  و  فنی  ملاحظات  و 
احتمالی  مشکلات  رفع  یا  و  نظر  مورد  خدمات 
در قالب پروژه های کوچک مقیاس محلی، اقدام 

مناسب صورت پذیرد.
شهرداری  ماموریت  ترین  اصلی  حاجوی 
گفت:  و  دانست  شهروندان  امور  به  رسیدگی  را 
با  نزدیک  ارتباط  دلیل  به  محلی  معتمدین 
شهروندان و به عنوان نماینده آن ها می توانند 
در شناسایی درست خدمات مورد نیاز در سطح 
به  تا  کنند  یاری  را  شهری  مدیریت  محلات، 
کمک هم شعار شهردار تهران در دور جدید که 
ارائه بهترین خدمات به مردم است را در منطقه 

یک اجرایی کنیم.
ساخت:  نشان  خاطر  یک  منطقه  شهردار 
دغدغه  شهروندان  و  محلی  معتمدین  دغدغه 
برگزاری  طی  و  بود  خواهد  شهری  مدیریت 
جلسات مستمر و بازدیدهای میدانی، با بازه های 
زمانی مشخص و به کارگیری کلیه ظرفیت های 
موجود و مشارکت های مردمی با توجه به اولویت 
های مطرح در خدمات رسانی به هر محله، برنامه 

ریزی و نقشه راه خود را تهیه خواهیم کرد. 
در  اضطراری  اقدامات  به  اشاره  ضمن  وی 
کلیه  گفت:  ایمنی  با  مرتبط  مباحث  و  محلات 
در  پرخطر  های  و ساختمان  رها شده  گودهای 
سطح محلات، باید اخطارهای لازم را دریافت و 
اقدامات مقتضی در ارتباط با آن ها نباید مورد 

غفلت قرار گیرد.
منطقه  در  کار  اولویت  یک  منطقه  شهردار 
کرد  عنوان  تمام  نیمه  های  پروژه  اتمام  را  یک 
و بیان داشت: اهتمام و اولویت مدیریت شهری، 
تکمیل پروژه های نیمه تمام منطقه خواهد بود 
که براساس نیازهای محلات شکل گرفته است و 
از طرفی تعریف پروژه های جدید را نیز با کمک 
معتمدین با دقت و حساسیت انجام خواهیم داد.

شهردار منطقه۲۱ اظهار کرد:
نتایج مطلوب کنترل بارش ها و عدم 

آبگرفتگی ها، حاصل اقدامات زیرساختی 
عمرانی و خدمات شهری در تابستان

اقدامات  به  اشاره  با  منطقه۲۱  شهردار 
متعدد عمرانی، زیرساختی و خدمات شهری در 
در  منطقه  این   ۱۴۰۰ سال  نخست  ماهه  شش 
بارش  در  ماندگی  آب  و  آبگرفتگی  مهار  زمینه 
های اخیر پاییزی، از نتایج مطلوب این اقدامات 

خبر داد.
به گزارش امتیاز، رضا رجب زاده شهردار 
اخیر،  های  بارش  در  اینکه  بیان  با  منطقه  این 
منطقه۲۱ پیام و درخواست شهروندی محدودی 
مبنی بر ایجاد آب گرفتگی و درخواست رفع آن 
در  داشت:  اظهار  است،  داشته  منطقه  در سطح 
منطقه۲۱،  تهران،  شهر  ۲۲گانه  مناطقه  میان 
های  سیلاب  مهار  در  مناطق  ترین  موفق  جزو 
آب  و  گرفتگی  آب  و   بود  بارندگی  از  ناشی 
ماندگی های جزئی پیش آمده، توسط همکاران 
معاونت خدمات شهری و به واسطه حضور شبانه 
روزی شهرداران نواحی به سرعت برطرف شد و 
تعداد پیام مردمی اندکی نیز جهت رسیدگی در 

سامانه ۱۳۷ منطقه ثبت شده است.
ضمن  منطقه۲۱  شهری  ارشد  مدیریت 
پاس  به  منطقه  این  فهیم  شهروندان  از  تقدیر 
نگهداشت  و  حفظ  در  شان  همیشگی  همراهی 
کردن  رها  کرد:  عنوان  شهر،  تر  شایسته  هرچه 
زباله ها در جوی ها و کانال ها، علاوه بر اینکه بار 
مضاعفی بر دوش کارگران خدوم حوزه خدمات 
از  آب  آمدن  بالا  معضل  کند،  می  وارد  شهری 
و  روها  پیاده  در سطح  ماندگی  آب  و  ها  جوی 
می  ایجاد  بارندگی  فصول  در  را  عبوری  معابر 
کند و تداوم عملکرد مطلوب منطقه جز در سایه 
تداوم این همیاری و مشارکت مطلوب شهروندان 
نیروها،  تمام  بسیج  البته  و  منطقه۲۱  شریف 
و  مدیران  اصولی  های  ریزی  برنامه  و  امکانات 
نزولات  بارش  مدیریت  جهت  منطقه  کارکنان 
پاییز و زمستان، میسر نخواهد  جوی در فصول 

شد.
وی افزود: اقداماتی از جمله حفر چاه های 
جذبی، لایروبی و رسوب گیری از تمامی مسیل 
جوی  و  انهار  مستمر  پاکسازی  ها،  کانال  و  ها 
ها در شش ماهه نخست سال ۱۴۰۰ در دستور 
کار ویژه معاونت های عمران و خدمات شهری 

بوده است.
رجب زاده تاکید کرد: شناسایی نقاط آبگیر 
بارندگی  آغاز فصل  از  آن پیش  موقع  به  رفع  و 
مهمی  و  شده  کارشناسی  کارهای  جمله  از  ها، 
بوده که توسط مدیریت شهری منطقه۲۱ صورت 

پذیرفت.
پروژه  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
فرامنطقه ای مدیریت آب های سطحی در غرب 
تهران که در ماه گذشته با حضور زاکانی شهردار 
پایتخت مورد بهره برداری قرار گرفت نیز زمینه 
روان  و  سیلاب  مهار  تا ضمن  کرد  ایجاد  را  ای 
آب های ناشی از بارش های پاییزی و زمستانی 
تعبیه  مخازن  در  آب های سطحی  تجمیع  با  و 
شده جهت آبیاری فضای سبز و سایر نیازها بهره 
گیری شود و این نتایج مطلوب در روزهای بارش 

حاصل شود.

هنوز برای افراد زیر ۱۲ سال واکسن مطمئن نداریم؛

جزییات پروتکل های بهداشتی الزامی برای بازگشایی مدارس
معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت 
بهداشت، گفت: از آنجایی که دانش آموزان زیر ۱۲ 
با  باید  مدارس  ندارند،  واکسن  تزریق  امکان  سال 
و  بهداشتی  پروتکل های  دقیق  و  کامل  رعایت 
استفاده از ماسک در تمام اماکن و ساعت ها فعالیت 

داشته باشند.
که  این  به  اشاره  با  فرهادی  مهندس محسن 
جامعه  تجمعی  مراکز  مهم ترین  از  یکی  مدارس 
به عنوان  هستند، گفت: مدارس و مراکز آموزشی 
تعطیل  کرونا  ویروس  شیوع  بدو  در  اماکن  اولین 
اماکنی  آخرین  آموزشی  مراکز  و  مدارس  شدند. 

بهداشتی  پروتکل های  رعایت  الزام  با  که  هستند 
بازگشایی می شوند. بر این اساس برای فراهم شدن 
زمینه بازگشایی مدارس تمام پرسنل و دانش آموزان 

باید واکسن کرونا را دریافت کنند.
هنوز برای افراد زیر ۱۲ سال واکسن مطمئن 

نداریم
وی با اشاره به این که اساس بازگشایی مدارس 
واکسیناسیون نیست، گفت: بسیاری از دانش آموزان 
افراد زیر ۱۲ سال هستند و هنوز ما برای این افراد 
واکسن مطمئن نداریم. از آنجایی که دانش آموزان 
زیر ۱۲ سال امکان تزریق واکسن ندارند، مدارس 

باید با رعایت کامل و دقیق پروتکل های بهداشتی و 
استفاده از ماسک در تمام اماکن و ساعت ها فعالیت 
درس  کلاس های  حال  عین  در  باشند.  داشته 
حضوری باید تهویه هوای مناسبی داشته باشند. در 
سال تحصیلی جدید، دیگر ما کلاس های پر ازدحام 

همانند سال های گذشته نخواهیم داشت.
معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت 
مدارس  مجازی  آموزش  اینکه  بیان  با  بهداشت 
که  دانش آموزانی  افزود:  است،  برقرار  همچنان 
فیزیکی  حضور  امکان  مدارس  بازگشایی  ایام  در 
مجازی  امکانات  از  استفاده  با  می توانند  ندارند، 

فرآیند تحصیلی خود را تکمیل کنند. در روزهای 
برای  درس ها  از  برخی  فقط  مدارس،  بازگشایی 

دانش آموزان به طور حضوری برگزار می شوند.
صحبت  رادیویی  برنامه  یک  در  که  وی 
برگزاری  شرایط  و  امکانات  البته  گفت:  می کرد،   
کلاس حضوری در مدارس مختلف متفاوت است. 
هر مدرسه به تناسب امکانات و جمعیت و شرایط 
حضوری  کلاس های  برگزاری  نحوه   می تواند  خود 
که  مدارسی  عین حال  در  کند.  تنظیم  مجازی  یا 
به  نباید  ندارند،  تهویه  برای  استاندارد  کلاس های 

طور حضوری فعالیت کنند.
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